

2024年12月2-6日

2-6 December 2024

國際醫院評審認證

International Hospital Accreditation

致病人及訪客：

威爾斯親王醫院將於2024年12月2日至6日進行深圳市衛健醫院評審評價研究中心之國際醫院評審認證。

期間，評審專家或會邀請您參與簡短訪問。我們定必事先徵求您的同意，訪問純屬自願性質，您所提供的意見將會絕對保密。您的寶貴意見將有助我們持續提升服務質素。

本院一直以「關懷以誠，服務至上」為己任，感謝您幫助我們實踐這項服務承諾！

威爾斯親王醫院

2024年11月15日

Dear Patients and Visitors,

Prince of Wales Hospital will undergo the International Hospital Accreditation by the Shenzhen Hospital Accreditation Research Center from 2-6 December 2024.

During this period, you may be invited by the assessment team for a brief interview. Please be assured that we will seek your consent beforehand. The interview is completely voluntary, and all your feedback will be kept strictly confidential. Your valuable input will help us further enhance our service quality.

With our motto "We Care. We Serve", we thank you for helping us fulfill this commitment!

Prince of Wales Hospital

15 November 2024